

Victoire de la Musique Classique 2009, 2000, 1997

法國古典音樂大獎「最佳室樂組合」三屆得主

貝多芬三重協奏曲 TRIO WANDERER PLAYS BEETHOVEN TRIPLE CONCERTO

“The legendary *Beaux Arts Trio* of the 1950s has now found its true successor.”

Die Rheinpfalz

流浪者三重奏 Trio Wanderer

葛克 Vincent Coq (鋼琴 Piano)

瓦菲利普 Jean-Marc Phillips-Varjabédian (小提琴 Violin)

畢杜 Raphaël Pidoux (大提琴 Cello)

節目 PROGRAMME

- 馬天奈 序曲, H345
貝多芬 C大調小提琴、大提琴及鋼琴協奏曲, 作品56
德伏扎克 D大調第六交響曲, 作品60
Martinů Overture, H345
Beethoven Concerto in C for Violin, Cello & Piano, Op 56
Dvořák Symphony No 6 in D, Op 60

17.5.2025 星期六 Sat 8pm

香港大會堂音樂廳
HK City Hall Concert Hall

\$520 \$380 \$220



指揮 Conductor
尼托皮爾 Tomáš Netopil

“The best to be had today when it comes to trios.” *Le Monde*

曾三度奪得法國古典音樂大獎「最佳室樂組合」獎，享譽國際的流浪者三重奏終於來港獻演！

香港小交響樂團邀得流浪者三重奏來港共演兩場不同節目，除了於5月14日舉行室樂演奏會，他們亦將與樂團合作，夥拍即將於2025/26樂季上任布拉格交響樂團音樂總監的指揮尼托皮爾，演繹貝多芬為小提琴、大提琴及鋼琴而寫的協奏曲，與樂團發展出熱烈的對答，流露極美堂皇的音色。

流浪者三重奏在音樂中遊牧闖蕩，有樂評人甚至稱許他們是美藝三重奏真正的繼承者。多年來他們的演奏足跡遍及維也納、巴黎、阿姆斯特丹、蘇黎世等主要音樂廳，其專輯屢獲褒賞，包括《音樂世界》CHOC年度大獎、法國金音叉獎、《留聲機》雜誌、《史加拉提琴雜誌》的「編輯之選」等。

Three-time winner of Chamber Music Ensemble of the Year at the French Victoires de la Musique Classique, Trio Wanderer will be making their much-anticipated Hong Kong debut. Apart from the recital on 14 May, they will also join hands with Hong Kong Sinfonietta and Music Director Designate of Prague Symphony Orchestra Tomáš Netopil to present Beethoven's iconic Triple Concerto.

Acclaimed for their extraordinarily sensitive style and technical mastery, Trio Wanderer has performed on the world's most prestigious stages such as the Berlin Philharmonie, Vienna Musikverein, London Wigmore Hall, Zürich Tonhalle and Amsterdam Concertgebouw. Their extensive discography has received accolades such as the Diapason d'Or de l'Année, CHOC du Monde de la Musique, Gramophone Critics' Choice and Editor's Choice, BBC Music Magazine CD of the Month etc.

“...Netopil impresses every moment [...], with a remarkably beautiful and subtle intelligence.”

Res Musica



指揮 Conductor

尼托皮爾 Tomáš Netopil

- Chief Conductor & Music Director Designate, Prague Symphony Orchestra
- Principal Guest Conductor, Czech Philharmonic (2018 – 2024)



門票低至七折
Tickets up to 30% off



HKS Recital Series 獨奏會系列
流浪者三重奏香港首演
Trio Wanderer HK Début
Works by Debussy, Ravel & Mendelssohn

14.5.2025 星期三 Wed 8pm
香港大會堂音樂廳
HK City Hall Concert Hall
\$450, \$320, \$180

門票現已於城市售票網發售
Tickets NOW available at URB TIX

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠
Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and their minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients

凡購買正價門票4張或以上，可獲9折優惠
10% discount for group bookings of 4 or more standard tickets

適合6歲或以上觀眾
For ages 6+

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists

電話及網上購票 Telephone & Online Booking
3166 1288 | www.URBTIX.hk

門票查詢 Ticketing Enquiries
3166 1100

節目查詢 Programme Enquiries
2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 URB TIX App



媒體伙伴
Media Partner

MOVIE
Now TV ch 116



hong kong sinfonietta

香港小交響樂團